
ZÁPIS 

z jednání hlavního výboru SPG ze dne 22. března 2023, Gymnázium 

Přítomni: MUDr. Magdalena Blažková, Jaromíra Borecká, Jitka Crosnier Leconte, Lucie 

Kočí, Jana Nerudová, Eva Němcová, Simona Šelířová, Martin Vlasák, Gabriela 

Záhrobská 

Omluveni: Tomáš Hrbek, Dita Nekolná, Markéta Píchová 

Hlavní výbor SPG je usnášeníschopný 

Host: Mgr. Jiří Krčmář, ředitel školy 

Program:  

1. Informace o stavu vybraných členských příspěvků a finančních prostředků 

2. Hlasování o snížení příspěvku na výlet tříd 6a8 a 3a8 

3. Různé 

Ad 1. Ke dni 22.3. 2023 bylo vybráno 233 600,-Kč na členských příspěvcích – pouze 14 

studentů nezaplatilo.  

Aktuální stav hlavního účtu SPG u Č. spořitelny je 232 128,- Kč, z toho 7700,- již členské 

příspěvky na školní rok 2023/2024 - 11 studentů poslalo 2 platby. Dle schváleného rozpočtu 

pravidelných výdajů zbývá v tomto školním roce uhradit 132 994,-.  

 

Investice v tomto školním roce doposud činily 99 665, 48 Kč 

 

Ad 2. Hlasování o poměrném snížení příspěvku na školní výlet pro třídy s nejvyšším počtem 

neuhrazených příspěvků: 

3a8  1 687,- Kč (místo 2 000,-Kč) 

6a8 1 727,- Kč (místo 2000,- Kč) 

       SCHVÁLENO JEDNOHLASNĚ 

Ad 3. 
- Maturitní ples 16.2.2023 byl velmi vydařený, plachta věnovaná studentům zůstává 

dalším ročníkům. 
- Byla podána žádost o dotaci z rozpočtu města Český Brod – na pořádání Beánie 2023 

17 000,- Kč a pobyt francouzských studentů v ČB – 22 000,- Kč.  
- Na příští schůzi bude třeba zvolit nového předsedu – zjistit možnost předsednictví 

SPG i po odchodu dítěte z gymnázia  
- P. ředitel zjistí možnost individuálních „účtů“ každého studenta 
- Probíhá rekonstrukce učeben č. 12 a 15 
- Rekonstrukce svislých rozvodů vody proběhne pravděpodobně v létě 2023 

 
V Českém Brodě dne 22.3.2023               

       Jitka Crosnier Leconte, předsedkyně SPG 


